
BPZ-M
BPZ-L
BPZ-XL
Soft-Zep

BPZ-M

Soft-Zep serie system with permanently mounted fur windcover and pistol grip.

Length 310 mm - weight 360g

Boom pole mount : 3/8 inch.

Trunking width : 6 mm
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Shotgun
Microphones

SOFT-ZEP SERIES

BPZ-M ● ● ● ● ●
BPZ-L ● ● ●
BPZ-XL ●
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Features
•	 Models available to fit virtually all shotgun microphones
•	 Hidden microphone cable wiring structure, available for more type micro-

phones included stereo microphone
•	 Quick and easy to switch microphones
•	 No bayonets, screws or fiddly microphone holders to wrestle with

BPZ Series Description

The Soft-Zep is lightweight, robust and simple to use and has a permanently mounted 
high quality fur windcover around a an open cell foam core and a very comfortable 
hand grip made from kraton rubber with soft gel inserts. A thread in the base of the 
handle allows a boom pole to be attached. The rubber handle can be easily removed 
and the microphone cable threaded through the handle so it is out of the way.

A special handle is also available as an accessory, the handle features a microphone 
cable threaded through and can be directly installed to various types including stereo 
microphone. For ease of use, the microphone is simply inserted into the rear of the 
Soft-Zep in the same way as a “Windshield”.

BPZ-L

Soft-Zep serie system with permanently mounted fur windcover and pistol grip.

Length 360 mm - weight 400g

Boom pole mount : 3/8 inch.

Trunking width : 6 mm BPZ-XL

Soft-Zep serie system with permanently mounted fur windcover and pistol grip.

Length 490 mm - weight 450g

Boom pole mount : 3/8 inch.

Trunking width : 6 mm



FORM No. ATGC-L0312-13-C

Machida • Tokyo • Japan

BPZ-M
BPZ-L
BPZ-XL
Soft-Zep 毛皮挡风罩

BPZ-M

Soft-Zep挡风罩组件系列，配有固定毛皮包裹的挡风罩和和把持手柄。

长度为  310 mm；重量为  360克

钓杆螺纹孔径  : 3/8寸

线槽宽度  : 6 mm

超指向话筒

SOFT-ZEP 挡风罩系列

BPZ-M ● ● ● ● ●
BPZ-L ● ● ●
BPZ-XL ●
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特点
•	多个型号选择，适合各种不同长度的超指向话筒

•	隐藏式话筒线走线结构，适合不同种类的话筒，包括立体声话筒使用

•	能快速及轻易地设置话筒上的开关

•	无需卡栓、螺丝或其他繁琐的工具便能把持好话筒

BPZ 系列介绍

Soft-Zep是一轻量、坚固耐用而又使用简单的挡风罩套件，外层以高质量

的人造纤维毛皮制作，固定地包裹着一个开孔式泡沫棉，并配置一个以

科腾橡胶铸塑的握持手柄。手柄底设有螺纹孔的基座，可连接钓杆等使

用。而橡胶手柄亦可轻易除下以更换或安装话筒连接线。

特别的握持手柄设计，手柄内设有话筒连线走线槽，可收藏话筒连接

线，通过走线槽，连线可直接安装在Soft-Zep挡风罩后方的话筒中，方便

各类型包括立体声话筒使用。

BPZ-L

Soft-Zep挡风罩组件系列，配有固定毛皮包裹的挡风罩和和把持手柄。

长度为  360 mm；重量为  400克

钓杆螺纹孔径  : 3/8寸

线槽宽度  : 6 mm BPZ-XL

Soft-Zep挡风罩组件系列，配有固定毛皮包裹的挡风罩和和把持手柄。

长度为  490 mm；重量为  450克

钓杆螺纹孔径  : 3/8寸

线槽宽度  : 6 mm


